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RCMÀ PLANAS. Alcalde de La Roca i Regidor d'Esports i de loventut 
Com han transcorregut aquests 
primers dies a l'Ajuntament? S'ha 
trobat molts problèmes? 

Bé, de problèmes sempre n'hi 
ha, son problèmes d'alguns veïns que 
venen aquí i ens eis expliquen i 
nosaltres som aquí per intentar 
solucionar-los. 

Sobre quins canvis s'han 
produit a l'Ajuntament, en primer Hoc 
hem pensât en crear espais de treball, 
és a dir, aquí no es pot treballar perqué 
no hi ha ni espais ni taules on fer-ho. 
Nosaltres hem pensât en fer 
despatxos per tal que eis regidors 
puguin treballar cosa que fins ara no 
poden fer. 

Quines son les prioritats d'aquest 
nouAjuntament? 

Les prioritats les hem de fixar 
fixant-nos en el pressupost nou, però 
la Priorität primordial d'aquest nou 
Ajuntament és de crear eis 
equipaments necessaris per la Roca, 

Dins d'aquesta podriem 
incloure la Urbanització de carrers, la 
quai cosaja no lafixem ni coma prioritat 
perqué és una cosa tan evident que ja 
la donava per suposada. D'altres en 
podrien ser eis equipaments esportius 
i sanitaris que tan necessita la Roca. 
Mentrestant, també hem de netejar eis 
carrers, jo potser sóc romàntic però hi 
voldria flors. En general podriem dir 
que la nostra prioritat és netejar 
l'imatge de la Roca i transformar-lo en 
un pöble com cal. 

Com veu la Roca del futur? 
Jo el veuria com un poblé que 

podem trobar a Europa, com a Franga, 
Alemanya és a dir un poblé net, un 
poblé on s'hi estigui bé, amb tots eis 

equipaments necessaris i naturalmet 
amb tots eis carrers asfaltats. 

Jo no veig una Roca amb 
construccions massives sino que la 
veig com un poblé que va creixent de 
mica en mica al voltant del nudi central, 
amb espais verds, amb places que 
actualment no n'hi ha,... 

Una cosa que II interessa molt al 
pöble és on viurà. Viurà a la Roca o a 
Barcelona? Creu que és un 
inconvenient viure a Barecelona per 
tal de governar la Roca? 

Bé, jo penso que per ara no ha 
estât un inconvenient, ha estât potser 
un inconvenient per mi perqué 
representa més hores de treball i de 
viatge que son hores de treball que es 
perden, però en un futur no gaire llunyà, 
segurament viuré a la Roca. D'altres 
m'han recomanat de no fer-ho i entre 
aquests es troba el senyor Joan Pujol 
que hem sembla que m'ho ha 
recomanat de bona fe, no és que m'ho 
hagi recomanat de mala fe, sino que 
d'aquesta manera no cauràs en 
l'amiguisme. 

Com a Regidor d'Esports, com s'ha 
trobat la Regidoría? 

Ens hem trobat en primer Hoc 
amb un patronat però aquest patronat 
feia em sembla quatre o tres anys que 
no s'havia réunit. Vam reunir-lo i vam 
decidir que l'esport a la Roca com a 
mínim fins a finals d'any el portará el 
senyor sebastià Borrell ajudat per en 
Jordi Sabatésque será el secretan del 
patronat. Jo tinc molta confiança 
dipositada amb en Sebastià Borrell 
per posar la locomotora sobre la via, 
quan la locomotora estigui sobre la 
via ja será més fácil que les coses 

funcionin.L'Esport no funcionava gaire 
bé, no hi havia relació entre els esporta 
de la Roca i convé que n'hi hagi a 
l'igual que també convé fixar uns 
objectius. 

Quines prioitats s'han marcat en 
aquesta regidoría? 

Bé, aquí la Roca falten 
equipaments esportius com un camp 
de fútbol, un pabelló nou,... ja que els 
equipaments que hi ha són molí 
miserables però la nostra priorat será 
en primer Hoc mantenir aquests que 
tenim i en un futur potser construir els 
nous. Us torno a recordar, però, que 
l'assumpte està bastant en mans del 
senyor Sebastià Borrell, naturalment 
jo sóc el regidor i presidiré el patronat 
d'esports però confio molt en aquest 
senyor pel futur i per l'orientació del 
futur d'aquest patronat que ha de servir 
com a nexe de tots els esports que es 
practiquin al municipi perqué també 
n'hi ha a la Torrefa 

Referen! a la regidoría de Joventut, 
qué ens en pot dir? Quins objectius 
s'han marcat? 

Referent a aquesta regidoría, 
vam tenir una primera reunió amb 
alguns joves i sobretot els vaig 
demanar que ens aportin les seves 
idees. Jo no voldria que les idees de 
futur vinguéssin imposades ais jo-
ves des de dalt sinó que m'estimaria 
més que vinguéssin des de baix. Ara 
potser estem en un periode de reflexió. 
Val a dir que tot ust no fa ni tres 
setmanes que hem entrât a 
l'Ajuntament. 

L'objectiu, per dir-ho d'alguna 
manera seria anar desenvolupant les 
idees que ens aportin els joves. 

SALVADOR ILLA. Regidor d'Hisenda 
Com s'ha trobat la Regidoría 
d'HIsenda? 

Molt malament. Un deis 
principals problèmes de l'Ajuntament 
de la Roca per no dir el principal és el 
problema financer. Aleshores estem 
revisant papers i des del dia 10 de 
JulioI s'està fent una auditoria que ens 
permetrà diagnosticar amb presició la 
situació, però el que tenim molt dar és 
que la situació és dolenta i greu i 
requerirá molt esforç i molta austeritat 
per part de tots els ciutadants de la 
Roca per tal de redreçar-la. 

Quines són les preferèncles 
d'aquesta Regidoría ? 

La primera preferència que ja 

us he dit és diagnosticar com està la 
situació i la segona és eixugar el deute. 
Això ho farem de la manera que hem 
explicat durant la campanya electoral, 
és a dir, intentant introduir una politica 
d'austeritat però sense que això vulgui 
dir reduir serveis. Això ho 
aconseguirem demanant ajuts. La 
situació de La Roca és molt greu, és 
una situació atipica, hi ha problèmes 
gruixuts i el que un ha de fer quan té 
problèmes és demanar ajuda i en 
aquest cas nosaltres demanarem 
ajuda a la Diputació i a la Generalitat 
un cop coneguem exactament el 
diagnòstic de la situació, i esperem 
sortir-nos-en. De totes maneres no és 
una cosa que la poguem solucionar ni 

amb un any ni amb dos anys. Posarem 
en práctica la nova politica finance-
ra a la Roca a partir del gener de 1996 
que és quan es confecciona el nou 
pressupost, però tardarem com a 
mínim quatre anys en poder eixugar el 
deute i canviar les coses, és a dir. les 
solucions les implantarem ja però 
els résultats tardaran una miqueta a 
veure's. És com un malait que tingui 
un apendicitis, no és una grip que es 
pugui curar amb un antibiòtic fort i que 
amb una setmana estiguem una altre 
vegada al carrer, és una lesió que 
cal reposar un cert temps per tal de 
poder curar-se. 
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